
 

Tercera Comissió de seguiment Pressupostos participatius 
Districte de Sarrià – Sant Gervasi    

 

 

Data: 25/01/2024 17.30 hores 

Lloc:  Presencial, Sala de Juntes Consell de la Vila, planta baixa.  

Assistents com a promotors representants de projectes i representants de Cds 
Consells de Barri: 

 Eugenia Meras 

 Daniel Ruiz 

 Eulalia Marques 

 Lluis Mallart 

 Ester Rodriguez 

 Francesc Ribera 
 
Marc Pujol (Projecte Pacificar el barri- Superilla Farró S’excusa 
Leo Bejarano  (Projecte Cultivar l’hort comunitari de Sarrià de Dalt) S’excusa 

 
Projectes ja tancats: No convocats 

 Marta Massats (Projecte Crear un carril bici a la Via Augusta) 

 Laura Rodríguez Iriarte (Projecte Cuidem la infància i el medi ambient a l’Escola 
Lourdes) 

 Mercè Olaria (Projecte Urbanitzem el carrer Romaninar) 

 Joan Baucells  (representant CdS CB Vallvidrera, Tibidabo i les Planes) 

 Santi Maruny (Projecte Guanyar espai per a vianants al carrer Balmes) 

 Joan Gibernau (representant CdS CB Sant Gervasi-Bonanova) 

 Jordi Bosch (representant CdS CB Sarrià 

 
Equip de Govern del Districte de Sarrià-Sant Gervasi: Blas Navalón (es diculpa) 
Equip tècnic del Districte de Sarrià-Sant Gervasi :Andreu Pina i Sergi Ballester 
(representant de BIMSA) Dani Alsina i Maria Pujol (BIMSA) 
Regidoria Participació: Ivan Marzà (Assessor de Regidoria de Participació) es disculpa 
Referent de Democràcia activa al Districte: Eva Albaladejo 

    

 Ordre del Dia 

1. Benvinguda 
2. Objectius, funcions i calendari 
3. Enquestes de valoració 
4. Estat dels projectes 

  

 

Desenvolupament de la sessió 

 
Benvinguda. Fem una roda de presentacions.  

 



L’objectiu de la reunió es informar de l’estat dels projectes i altres informacions 

rellevants sobre els projectes pendents de pressupostos participatius. 

 

Eva Albaladejo fa un repàs dels objectius i funcions de la comissió de seguiment: 

• Fer seguiment del desenvolupament i calendari  de les obres pendents. 

• Estar informats sobre la planificació de finalització dels projectes 

Expliquem el calendari i anunciem que es la darrera comissió de seguiment de la 

primera edició dels pressupostos participatius, i per tant comentem els dos projectes 

que estan pendents. Amb la resta de projectes finalitzats enviarem una enquesta de 

valoració.  

 

Hi ha diverses opcions en funció del grau d’execució del projecte. 

□ Opció A: Projecte que ja s’ha executat completament: et proposem que valoris el 

conjunt d’aquesta fase d’execució. 

□ Opció B: Projecte que ja disposa de projecte executiu i que resta a l’espera de la 

licitació i/o execució de l’obra: et proposem que valoris la primera part de l’execució. 

□ Opció C: Projecte que ja s’ha executat completament i del qual ja vas valorar la 

primera part de l’execució: et proposem que valoris el projecte executat. 

S’enviarà correu personalitzat a cada grup de promotors amb l’enllaç al formulari. 

 

Tot seguit, es fa projecció i es fa un repàs de la situació de cadascun dels 6 projectes., 

amb calendari d’obra, percentatge d’execució i l’import final del projecte. 

 

 
Els tres primers projectes ja estan finalitzats: Carril bici Via Augusta, voreres carrer Balmes 
i ampliem vorera Escola Lurdes. 
 

Farro- Pacifiquem el barri ho explica Maria Pujol (BIMSA) 
La situació actual es aprovació definitiva, en aquests moments s’està parlant amb el 
COM per dissenyar com es farà el calendari d’obres i les situacions a tenir en compte 
com per exemple tenir en compte les rues de Carnestoltes i Sant Medir. 
Març execució d’obres. Es demana tenir en compte la mobilitat, la cronologia i ampliar 
la senyalística a l’entorn de les actuacions de les voreres passants i la Plaça Sant 
Joaquim. 
 
En el torn de l’hort comunitari Sarrià de Dalt, Sergi Ballester, de BIMSA fa una 
explicació sobre l’augment del pressupost que es considerable. Motivació de 
l’Ajuntament de poder acabar tota la obra del projecte. Inici obra serà a finals de febrer 
2024. L’Empresa adjudicatària es UTE Arboricultura Urbana + Construccions, Àrids i 
Formigons.  
 
Final d’obra a l’estiu 2024. Es defineixen les diferents zones de cultiu, de joc, de 
trobada i els diferents mòduls de mobiliari.  
Es coincideix en que el projecte es molt encertat amb el projecte demanat pels 



promotors. 
Es comenta la problemàtica sobre l’aigua en la situació del decret de sequera actual i el 
que podria arribar en breu. Per tant allò que no es pugui plantar com el perímetre que 
porta arbustiva s’haurà d’esperar a resoldre segons les directrius. 
 
Els promotors demanen tenir les directrius sobre Horts urbans en quan el tema de la 
sequera. 
 
També es fa menció a la voluntat dels promotors de l’hort en poder parlar sobre la 
gestió d’us de l’hort, per tal que sigui un projecte comunitari. (Mans al verd convocarà 
aviat el concurs). Els promotors han de comentar com s’organitzen per poder 
presentar-se al concurs. 
 
També demanen poder estar a l’inici de les obres per fer una visita de l’espai i poder fer 
alguna fotografia per comunicar el projecte al barri. 
 
Per finalitzar la reunió s’agraeix la presencia a totes les persones i s’informa que 

s’enviarà l’acta i la presentació de suport utilitzada. 

 

 

 

Acords Presos 

Recollim els comentaris per compartir amb Mans al verd l’interès dels promotors sobre el 
tema de la gestió de l’Hort. Així com conèixer totes les novetats sobre la gestió de l’aigua 
segons les normatives de la sequera. 
 

 

 

 


